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امر به معروف و نهی از منکر یک مقدار سست شده و بحث عفاف و حجاب باید جدی تر گرفته شود؛ دشمن میخواهد نماد

جمهوری اسلامی را خراب کند.

 
آقاتهرانی، رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی؛ 

مرتضی آقاتهرانی، رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی گفت:

موضوع مربوط به رعایت حجاب و عفاف کاملاً روشن و غیرقابل ابهام است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از مهر، او اظهار داشت:

در وهله اول دستگاهها باید قانون را اجرا کنند و در ادامه هم مردم باید قوانین عفاف و حجاب را رعایت کنند و حتی کسی هم
مسلمان نیست ملزم به قانون و ضابط جمهوری اسلامی باشد. دشمن میخواهد این نماد جمهوری اسلامی یعنی حجاب و

عفاف را خراب کند. متأسفانه امر به معروف و نهی از منکر در کشور یک مقدار سست شده است و برخی از افراد میگویند
تأثیر ندارد در حالی که اینگونه نیست و حتماً باید این موضوع مورد توجه قرار گیرد و بحث عفاف و حجاب در کشور ما باید جدی

تر گرفته شود.

وی گفت:

ممکن است در برخی از قوانین مربوط به عفاف و حجاب نیاز به جرم انگاری باشد که مجلس آمادگی اصلاح این قوانین را دارد
و به دولت و قوه قضائیه کمک میکند تا قانون عفاف و حجاب بهتر و بیشتر عملیاتی شود.

 

[1] حجاببرچسب ها: 
[2] مجلس
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